
 

 

  
 

 
 

 
 

 

Skolebestyrelsesmøde 
 

TIRSDAG DEN 3. APRIL 2018 KL. 17.00-19.00 
PÅ SØNDRE SKOLE 

 

 

 

 
Deltagere: 

 
Hanne Thorsager Olsen (Formand) Lilli L. Larsen (Lærer) 

Palle Moth Jensen    Charlotte L. Christensen (Lærer)  
Helle Wolder    Niels Nygaard (Lærer MF10)  
Louise Mikkelsen    Thilde Lykke Jensen (SDR.) 

Henrik Sønderholm (Næstformand) Karoline Nørris Søndergaard (SDR.) 
Anders Kristian Lyng   Kimberly Dechlis (MF10) 
Bjarne Nedergaard Stæhr   Torbjørn F. Ebbesen (Afdelingsleder) 
Heidi Hejlesen   Jan Stigaard (Viceskoleleder) 
    Arne Omar Sørensen (Skoleleder) 

 
Inviterede:  

 

Afbud: Louise Mikkelsen, Kimberly Dechlis (MF10), Heidi Hejlesen 

 
Dagsordenen omfatter punkterne: 116 - 123 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
   

 



 

 

 
 

 
 
 
 

Dagsorden: 

 

 
116) Velkommen (Hanne) 5 minutter 

Ref.: Hanne bød velkommen. 

117) Godkendelse af referat (Hanne) 5 minutter 

Ref.: Godkendt. 

118) Strejke og/eller konflikt (OS) 15 minutter 

Ref.: OS orienterede omkring situationen. Strejken/ lockouten er udsat med 14 

dage. I tilfælde af, at der ikke bliver fundet en løsning i forligsinstitutionen, kan 

strejken og lockouten starte på femtedagen derefter.  

Det er specielt afdeling for teknisk service og rengøring, der først bliver ramt af en 

evt. strejke, og ved en efterfølgende lockout vil resten af skolen også blive ramt på 

undervisningsområdet og kontorområdet.  

Lederne bliver ikke omfattet og de lærere, der ikke er lockoutet, er ligeledes på 

arbejde. Der vil blive iværksat rotationsordning I forhold til skolens toiletter.  

119) Skolebestyrelsesvalget (OS, Hanne) 15 minutter 

Orientering og drøftelse af valgaften den 24. april, formandens beretning valgliste 

og suppleanter. 

Ref.: OS: Der er udsendt materialer til skolebestyrelsesvalget til Bymarkskolen, 

Valsgaard Skole og Søndre Skole.  Der er pt. 6 personer, der er opstillet. Der skal 

bruges fem til bestyrelsen og to som suppleanter. Der arbejdes på, at der kommer 

en suppleant mere til bestyrelsen. Så vil alle posterne være besat. Det kunne tyde 

på et fredsvalg. Hanne ønsker input til formandens beretning: Sammenlægning 

med MF10, evt. en retning for fremtiden, hvordan styrkes sammenholdet yderligere 

mellem personalet, samarbejdet mellem fødeskolerne og modtagerskolen, 

forældresamarbejdet, skolens investeringer- i en ny skolegård, samarbejdet med 

ungdomsuddannelserne, skolebestyrelsens værdidebataften med personalet 

medførte bl.a. et nyt værdigrundlag, forældrearrangement med Lykke Møller 

Kristensen-IT og medie og adfærd.   

120) Åbent hus (OS) 15 minutter 

Orientering og status vedr. vores åbent-hus den 5. april 

Jf. bilag 

Ref.: Vi mødes i den lille skolegård, i tilfælde af dårligt vejr rykker vi inden døre,  

19.00: 

Mariagerfjord Kulturskoles juniorkor kommer og synger i trappetårnet. 

19.15 

Arkitekten bag projektet Hanne Egebjerg vil være i lokale 221 fra kl. 19.15. 

19.30: 

Kulturskolen holder ikke åbent hus, Ungdomsskolen holder åbent hus, men først fra 

19.30. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

121) Antimobbestrategi (OS, udvalget) 50 minutter 

Vi gennemgår udvalgets oplæg og laver eventuelle justeringer. Oplægget 

fremlægges herefter på lærermøde den 11. april og forventes endelig godkendt på 

næste møde. 

Jf. bilag. 

Ref.: Der var en god drøftelse af oplægget. Der kom flere forskellige konstruktive 

input – OS rettede løbende i oplægget. Hanne ønsker, at det bliver tydeliggjort, 

hvad praksis er på MF10, Sproghuset og SDR. Afd. leder for MF10 og Sproghuset, 

TE, vil gerne være med til denne del. Bestyrelsen ønsker at antimobbestrategien 

skal være ens for alle tre afdelinger.  

122) Orientering (OS) 10 minutter 

Skoleårets planlægning 

Ref.: Der er forskellige faktorer, der stadig er usikre, til at kunne sige noget 

endeligt. Der har i den forgangne periode været indkaldt personale til samtale med 

varsling om afskedigelser. Der bliver afskediget to og to har fået overflyttelser. 

Politik: 10. klasse i fremtiden 

Ref.: Det har været fremme i dagspressen om en evt. omstrukturering af 10 

klassestilbuddet.  

123) Evt. 5 minutter. 

Ref.: Tilde fra elevråddet: Vi har besluttet i elevråddet, at vi gerne vil have en 

udsmykning i vores fællesrum. Elevrådet laver et oplæg. 

Eleverne fra SDR. skolen er blevet indbudt til at komme og fortælle, hvordan det er 

at være elev på Søndre Skole på Bymarkskolen.   

OS viste de to informationsvideoer, som er blevet vist på forældreinfomøderne på 

Valsgaards skole og Bymarkskolen. 

 

Kommende møder:  

Branding MF10 – strategi 

Kulturel læreplan Søndre Skole og MF10 

 


